



KETUA PENGARAH PERKHIDMATAN AWAM
DIRECTOR-GENERAL OF PUBLIC SERVICE
Jabatan Perkhidmatan Awam Malaysia
Public Service Department, Malaysia
Aras 13, Blok C1, Kompleks C
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan
62510 W.P. PUTRAJAYA
MALAYSIA

Tel: 603-80008000
Faks (Fax): 603-88892187
Laman Web (Web): www.jpa.gov.my

Rujukan : JPA.(S).800-6/2/32 (14)

Tarikh : 14 Disember 2023

Semua Ketua Setiausaha Kementerian
Semua Ketua Jabatan Persekutuan
Semua YB Setiausaha Kerajaan Negeri
Semua Pihak Berkuasa Berkanun
Semua Pihak Berkuasa Tempatan

YBhg. Tan Sri/ Datuk Seri/ Dato' Seri/ Datuk/ Dato'/ Tuan/ Puan,

**PERLUASAN KEMUDAHAN BAYARAN PAKAIAN MENGHADIRI
UPACARA RASMI UNTUK MELIPUTI PAKAIAN BATIK MALAYSIA**

Dengan hormatnya saya ingin menarik perhatian YBhg. Tan Sri/ Datuk Seri/ Dato' Seri/ Datuk/ Dato'/ Tuan/ Puan kepada perkara di atas.

2. Kerajaan melalui Belanjawan 2024 Malaysia Madani telah bersetuju memperluaskan kemudahan Bayaran Pakaian Menghadiri Upacara Rasmi (BPMUR) untuk meliputi Pakaian Batik Malaysia kepada pegawai Perkhidmatan Awam Persekutuan yang layak.

3. Sehubungan dengan itu, bagi menambah baik dan mengemas kini peraturan yang sedang berkuat kuasa, tafsiran Pakaian Menghadiri Upacara Rasmi di bawah Pekeliling Perkhidmatan Sumber Manusia (MyPPSM) Ceraian SR.1.2.2: Bayaran Pakaian Istiadat, Bantuan Bayaran Pakaian *Black Tie* dan Bayaran Pakaian Menghadiri Upacara Rasmi ditambah baik seperti mana berikut:

TAFSIRAN SEDIA ADA	PINDAAN TAFSIRAN
<p>'Pakaian Menghadiri Upacara Rasmi' ertinya Pakaian Kebangsaan atau <i>Dark Lounge Suit</i> bagi lelaki atau pakaian yang bersesuaian bagi wanita semasa dikehendaki menghadiri upacara rasmi untuk menerima bintang atau pingat dalam Majlis-majlis Istiadat Pengurniaan Bintang dan Pingat Persekutuan/ Negeri atau bertugas rasmi di Parlimen atau Dewan Undangan Negeri.</p>	<p>'Pakaian Menghadiri Upacara Rasmi' ertinya Pakaian Kebangsaan, <i>Dark Lounge Suit</i> atau Pakaian Batik Malaysia bagi lelaki atau pakaian yang bersesuaian bagi wanita termasuk Pakaian Batik Malaysia semasa dikehendaki menghadiri upacara rasmi untuk menerima bintang atau pingat dalam Majlis-majlis Istiadat Pengurniaan Bintang dan Pingat Persekutuan/ Negeri atau bertugas rasmi di Parlimen atau Dewan Undangan Negeri.</p>

4. Pindaan tafsiran ini dilaksanakan melalui MyPPSM Ceraian SR.1.2.2: Bayaran Pakaian Istiadat, Bantuan Bayaran Pakaian *Black Tie* dan Bayaran Pakaian Menghadiri Upacara Rasmi seperti di **Lampiran A** yang berkuat kuasa mulai 1 Januari 2024.

5. Tertakluk kepada penerimaannya oleh pihak berkuasa masing-masing, surat edaran ini pada keseluruhannya dipanjangkan kepada semua Perkhidmatan Awam Negeri, Pihak Berkuasa Berkanun dan Pihak Berkuasa Tempatan.

Sekian, terima kasih.

“MALAYSIA MADANI”

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,



(DATO' SERI DR. ZULKAPLI BIN MOHAMED)

s.k:

Ketua Setiausaha Perbendaharaan
Kementerian Kewangan Malaysia
Aras 10, Blok Tengah
No.5, Persiaran Perdana, Presint 2
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan
62592 PUTRAJAYA

Akauntan Negara Malaysia
Jabatan Akauntan Negara Malaysia
Aras 1-8 Kompleks Kementerian Kewangan
No.1, Persiaran Perdana, Presint 2
62594 PUTRAJAYA

Ketua Audit Negara Malaysia
Jabatan Audit Negara
Aras 9, Blok F2, Kompleks F
Lebuhraya Perdana Timur, Presint 1
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan
62000 PUTRAJAYA